
PROTOKÓŁ Nr 17/08

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Mielnik
w dniu 03 grudnia 2008r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:
1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
3. Pan Stefan Troc - Przewodniczący Rady Gminy
4. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
5. Pani Halina Mirowska - Kierownik GOPS
6. Pani Jolanta Galecka - pracownik Urzędu Gminy
7. Pan Michał Baranowski - Dyrektor GOKSiR
8. Pani Alicja Sawczuk - Dyrektor Zespołu Szkół
9. Pani Beata Jonio-Niktorowicz - pracownik Urzędu Gminy

Obradom Komisji  przewodniczył  Pan Jan Weremijewicz –  Przewodniczący  Komisji 
Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy.

Porządek posiedzenia:
1. Ocena przygotowania na terenie gminy do sezonu turystycznego – zima 2008/2009
2. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2009r.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad XX sesji Rady Gminy.
4. Przygotowanie planu pracy Komisji na 2009r.
5. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Informację o przygotowaniu na terenie gminy do sezonu turystycznego – zima 2008/2009 
przedstawili  Pan  Michał  Baranowski –  Dyrektor  GOKSiR  i  Pani  Alicja  Sawczuk – 
Dyrektor Zespołu Szkół w Mielniku.

(w zał. na str............prot.)

Pani Barbara Terpiłowska
Czy młodzież nie ucząca się w Zespole Szkół w Mielniku może korzystać z hali sportowej?

Pani Alicja Sawczuk
Tak, od godz. 1400, na dotychczasowych zasadach, za okazaniem legitymacji i wpisaniem się 
na listę.

Pan Adam Tobota
Stwierdził,  że  dotychczasowa  działalność  GOKSiR  jest  skierowana  do  wewnątrz,  należy 
uściślić z czego mogliby skorzystać przyjezdni.
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Czy Pan Dyrektor ma pomysł jak rozpropagować działalność GOKSiR na zewnątrz?

Pan Michał Baranowski
W  celu  przyciągnięcia  turystów  opracowujemy  informację  nt.  turystyki  całorocznej  i 
planujemy rozesłać ją do biur turystycznych w całym kraju (nakład 5-10 tys.egz.).
Informacja taka, w formie graficznej, znajdzie się na stronie internetowej GOKSiR.
Terminarz imprez opublikowany zostanie w “Głosie Siemiatycz”, w internecie oraz w formie 
ogłoszeń na terenie powiatu.

Pan Wójt Gminy
Na razie brak nam bazy noclegowej, stąd trudno jest oferować coś turystom.

Pani Barbara Terpiłowska
Czy jest szansa na zrobienie lodowiska w Mielniku ?

Pan Wójt Gminy
Jeśli będą warunki ku temu (niskie temperatury) strażacy urządzą lodowisko.

Pan Jan Wermijewicz
Imprezy gminne należy tak organizować, aby nie pokrywały się z imprezami w sąsiednich 
gminach.

Pan Michał Baranowski
Starosta  Siemiatycki  podjął  się  zorganizowania  spotkania  w sprawie  ustalenia  kalendarza 
imprez kulturalnych w powiecie, tak, aby nie pokrywały się terminy ich organizacji.

Pan Stefan Troc
Stwierdził, że należy powrócić do takiej formy organizacji tych imprez, jaka była przed laty. 
Wówczas  forma  ich  była  bardziej  zróżnicowana  i  cieszyły  się  one  większym 
zainteresowaniem niż obecnie.
Jeśli zaś chodzi o inną działalność prowadzoną przez GOKSiR to nie ma co liczyć na to, że 
przyjeżdżające do Mielnika osoby będą brały w nich udział.
Pan  Przewodniczący  nieraz  uczestniczył  w  takich  imprezach  i  wie,  że  frekwencja  jest 
niewielka.

Komisja Rady przyjęła do wiadomości informację o przygotowaniu na terenie gminy 
do sezonu turystycznego – zima 2008/2009.

Do punktu 2.

Pan Wójt Gminy przedstawił i omówił projekt budżetu gminy na 2009 rok.
(w zał. na str...........prot.)

Członkowie Komisji poprosili Pana Wójta o zaproszenie na sesję Pana doktora Stawskiego i 
poinformowanie radnych o szczepionkach, finansowanych z budżetu gminy na 2009r.
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Komisja  Rady  9  głosami  za,  przy  1  głosie  wstrzymującym  się,  pozytywnie 
zaopiniowali projekt budżetu gminy na 2009r.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 13.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie  uzupełnienia składu komisji 
stałych Rady Gminy.
Nowo wybrany radny Pan Wiesław Kazimierz Saciuk wyraził chęć pracy w Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Gminy.

Komisja  Rady  8  głosami  za,  przy  2  głosach  wstrzymujących  się  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu komisji stałych Rady Gminy.

(w zał. na str........prot.)

Pani  Jolanta  Galecka przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  rocznego 
programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w 
art.3  ust.3  ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003r.  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o 
wolontariacie.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  10  członków  Komisji,  pozytywnie 
zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  rocznego  programu  współpracy  z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.

(w zał. na str........prot.)

Pani  Beata  Jonio-Nikitorowicz przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  regulaminu 
wynagradzania nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Gminę Mielnik.

Komisja  Rady  9  głosami  za,  przy  1  głosie  wstrzymującym  się,  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach 
prowadzonych przez Gminę Mielnik.

(w zał. na str........prot.)

Pani  Halina  Mirowska przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego 
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2009r.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  10  członków  Komisji,  pozytywnie 
zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2009r.

(w zał. na str........prot.)
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Do punktu 4.

Komisja Rady jednogłośnie, przy obecności 10 radnych, opracowała plan pracy na 2009r.
Brzmi on następująco:

I kwartał 2009r.

1. Analiza  działań  organizacyjnych  związanych  z  realizacją  inwestycji-budowa 
oczyszczalni ścieków i kanalizacji.

2. Opiniowanie wykonania budżetu za 2008r.
3. Ocena funkcjonowania Zakładu Gospodarki Komunalnej oraz prognozy na przyszłość.

II kwartał 2009r.

1. Analiza sytuacji demograficznej na terenie gminy.
2. Informacja na temat przygotowania gminy do sezonu turystycznego – lato 2009r.
3. Informacja na temat podjętych działań związanych z usuwaniem azbestu na terenie 

gminy.

III kwartał 2009r.

1. Wypracowanie  kierunków  zagospodarowania  odpadów  płynnych  na  terenach  nie 
objętych kanalizacją.

2. Informacja  na  temat  podjętych  działań  związanych  z  realizacją  uchwały  Nr 
XXIII/138/06 Rady Gminy Mielnik z dnia 16 marca 2006r. w sprawie przystąpienia 
do  prac  związanych  z  nadaniem  miejscowości  Mielnik  statusu  uzdrowiska  albo 
obszaru ochrony uzdrowiskowej.

IV kwartał 2009r.

1. Rozpatrzenie  wniosków  inwestycyjnych  i  remontowych  zgłoszonych  do  budżetu 
2010r.

2. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2010r.
3. Informacja na temat przygotowania do zimy na terenie gminy Mielnik.
4. Przygotowanie planu pracy Komisji na 2010r.

Do punktu 5.

W sprawach różnych nie zabierano głosu.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała :
Elżbieta Szymańska

               Przewodniczący Komisji

                                                                                                      Jan Weremijewicz
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